

9 Januari 2024

Siaran Media

**YAB TUAN CHOW KON YEOW**  
Ketua Menteri Pulau Pinang.

**GANGGUAN BEKALAN AIR BERJADUAL (SWSI) JANUARI 2024**  
**“TETAP PADA PELAN, PATUHI JADUAL” “**

PULAU PINANG, Selasa, 9 Januari 2024: Kerajaan Negeri Pulau Pinang telah mengingatkan Perbadanan Bekalan Air Pulau Pinang Sdn Bhd (PBAPP) supaya mengutamakan 3 perkara utama dalam “senarai tugas”nya, berhubung gangguan bekalan air berjadual Januari 2024 yang bermula esok (10.1.2024):

**1. Kerja Kejuruteraan: Selesaikan Kerja dalam tempoh 24 jam**

Kami menjangkakan PBAPP akan mematuhi rancangannya mengenai kerja-kerja kejuruteraan bekalan air. PBAPP mesti menyiapkan semua kerja berkaitan penggantian 2 unit injap kawalan 1.2m di Loji Rawatan Air (LRA) Sungai Dua, serta 22 projek penyelenggaraan pencegahan lain, seperti yang dijadualkan.

Dalam kes ini, mengikut jadual bermakna dalam 24 jam, menjelang 6.00 pagi pada hari Khamis, 11.1.2024.

**2. Pemulihan Bekalan Air: Berpegang pada Sasaran**

Melainkan jika berlaku kemalangan besar, kami mahu PBAPP berpegang kepada sasaran bekalan air 4 peringkatnya sendiri seperti yang dihebahkan. Sasarannya adalah seperti berikut:

<i>Peringkat</i>	<i>Masa/Hari/Tarikh</i>	<i>% of 590,000 pengguna terjejas</i>
<b>1</b>	<b>6.00 pagi, Jumaat, 12.1.2024</b>	<b>33%</b> (kebanyakannya di Seberang Perai)
<b>2</b>	<b>6.00 pagi, Sabtu, 13.1.2024</b>	<b>84%</b> (Seberang Perai dan bahagian pulau)
<b>3</b>	<b>6.00 pagi, Ahad, 14.1.2024</b>	<b>99.5%</b> (kebanyakan Daerah Barat Daya, bahagian pulau)
<b>4</b>		<b>Baki 0.5%</b> (Hujung Paip Agihan dan kejiranan di kawasan tinggi di bahagian selatan pulau)

### 3. Sentiasa Maklumkan Kepada Orang Ramai

- Siarkan sekurang-kurangnya 3 kemas kini setiap hari tentang kemajuan kerja dan proses pemulihan bekalan air.
- Mengeluarkan siaran media massa mengikut keperluan.
- Laporkan isu dan cabaran, jika ada, tanpa rasa takut atau pilih kasih. Jika akan berlaku kelewatan atau rintangan, PBAPP harus mengumumkannya dengan segera.

Kami mengakui dan mengambil perhatian terhadap semua kritikan daripada individu dan organisasi. Bagaimanapun, Majlis Mesyuarat Kerajaan Negeri Pulau Pinang (EXCO) tetap dengan keputusannya untuk memberi kuasa kepada PBAPP untuk meneruskan SWSI Januari 2024 di Pulau Pinang.

PBAPP ialah operator air berlesen yang berkhidmat di Pulau Pinang. PBAPP menguruskan bekalan air untuk Pulau Pinang secara 24/7/365.

Saya percaya pasukan PBAPP mewakili pasukan rakyat yang terbaik dan paling layak di Pulau Pinang hari ini untuk melaksanakan kerja-kerja air awam segera demi kepentingan rakyat dalam jangka masa panjang.

Saya kini berkhidmat di Pulau Pinang sebagai Ketua Menterinya yang ke-5. Seperti pendahulu-pendahulu saya, saya meletakkan kepercayaan kepada jurutera bekalan air untuk menyelesaikan isu bekalan air untuk rakyat Pulau Pinang.

PBAPP, sila selesaikan tugas dengan baik dan selamat.

Terima kasih.

---

Issued by : Syarifah Nasywa bt Syed Feisal Barakbah  
Unit Komunikasi Korporat  
Email : [syarifah@pba.com.my](mailto:syarifah@pba.com.my)